

The most precious gift



Welcome to ECCS Church!

ECCS Church is all about PEOPLE. Everything we do is about helping people in their relationship with The God of The Bible. For followers of Jesus Christ, we aim to help you "walk the walk" in your lives here and now. If you do not yet follow Jesus Christ, you're also welcome to explore what it means and how you might be blessed.

Towards that end, we conduct family-friendly worship services each Sunday in Springvale, catering especially to bilingual families with parents and grandparents attending the Chinese language service while their younger ones attend a separate service in English (2 separate sanctuaries with 2 worship services conducted concurrently). What a blessing to have the whole family come to church and leave together in one go!

In addition to Sunday worship services, ECCS helps fellow brothers- & sisters-in-Christ in their spiritual growth and maturity with the following ministries:

Children Sunday School (for those 12 years old and below)

Choir (after Sunday service)

Heartstrings Ensemble (youth musicians for worship services)

Small Groups (weekly/fortnightly for Bible Study & encouragement)

Youth Fellowship (for those above 12)

Discipleship Development

Come and discover the blessings of living a life in a relationship with God.

欢迎来到 ECCS 宣道堂!

ECCS 宣道堂以帮助人们与圣经中的上帝建立关系为目标。对于主耶稣基督的追随者，我们的目标是帮助您在每日的生活中一起“与主同行天路”。如果您还没有跟随耶稣基督，也欢迎您探索这意味着什么以及您如何得到祝福。

为此，我们每周日在 Springvale 和 Frankston 举办适合家庭的崇拜。在 Springvale 的崇拜特别为双语的家庭提供服务，比如父母参加中文崇拜，而青年儿女们则参加英语崇拜（在 2 个圣殿同时举行）。全家人一起来教会，这是何等的祝福！

除了主日礼拜之外，ECCS 还通过以下的事工，帮助不同年龄层和不同需求的弟兄姊妹们，在属灵的生命上追求成长和成熟：

儿童主日学（12 岁及以下，和崇拜同时）

歌咏团（崇拜之后）

心弦青少年乐队（崇拜之后）

小组聚会（每两周一次的圣经学习和生活鼓励）

青年团契（12 岁以上）

门徒装备课程

快来发现我们的生活与上帝连结的祝福。

ECCS
宣道堂

Welcome
誠邀



Springvale 中文堂 10:00am
10 Parsons Ave, Springvale

English Service 10:00am
10 Parsons Ave, Springvale

Frankston 中文堂 2:00pm
16 High St, Frankston



中 0426817818;
英 0429030390
网站: eccs.org.au